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                                            OBEC   L A D A 

 

                                             Z á p i s n i c a 

 

z 12. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Lada konaného dňa 14.12.2020 

o 18.10 h v Kultúrnom dome v Lade 

 

Prítomní:  

Ján Katica, starosta obce 

poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny v počte 6: Ján Peter, Jozef Bečaver, 

Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák, Ján Holoďák a hlavná kontrolórka obce: Zdenka 

Pankuchová.  

Obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Hostia: podľa prezenčnej listiny 

 

1. Otvorenie 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Ján Katica. Starosta obce 

privítal poslancov obecného zastupiteľstva, hostí a hlavnú kontrolórku obce Zdenku 

Pankuchovú. Poslanec M. Kožlej a riaditeľky ZŠ a MŠ sa ospravedlnili z neúčasti na 

zastupiteľstve.  

  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
Starosta obce určil za zapisovateľku Máriu Gállovú a overovateľmi zápisnice sú: J. Holoďák 

a J. Peter. 

 

     Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 4 Jozef Bečaver, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Ján Holoďák, Ján Peter 

 

3. Schválenie programu 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

    Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva návrh programu 12. zasadnutia 

obecného zastupiteľstva.     

 

Návrh programu zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 

2019/2020 v Základnej škole Lada 

6. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy 

Lada 132 za šk. rok 2019/2020 

7. Motivačný príspevok pre žiaka 1. ročníka Základnej školy Lada na šk. rok 2021/2022 

8. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 4/2020 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole Lada č. 97 

9. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 5/2020 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada na 

rok 2021 
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10. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 6/2020, ktorým sa mení VZN č. 3/2019 

o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce Lada  

11. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 2021 a k návrhu viacročného 

rozpočtu obce na roky 2022-2023 

12. Schválenie návrhu rozpočtu obce Lada na rok 2021 a viacročného rozpočtu na roky 

2022-2023 

13. Rozpočtové opatrenie č. 5/2020 

14. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2021 

15. Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2019 obce 

Lada 

16. Schválenie individuálnej výročnej správy obce Lada za rok 2019 

17. Schválenie Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu 

18. Schválenie Dohody o domácom kompostovaní 

19. Schválenie zásad odmeňovania poslancov a volených orgánov obce Lada 

20. Prerokovanie žiadostí 

21. Diskusia 

22. Záver 
 

 

Starosta obce sa opýtal, či chce niektorý z poslancov doplniť program. P. Bečaver navrhol 

doplniť program zasadnutia o bod prerokovanie platu starostu. 

Hlasovaním bol predložený program 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva schválený prijatím  

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 157/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

program 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

1. Otvorenie 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 12. zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 

2019/2020 v Základnej škole Lada 

6. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy 

Lada 132 za šk. rok 2019/2020 

7. Motivačný príspevok pre žiaka 1. ročníka Základnej školy Lada na šk. rok 2021/2022 

8. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 4/2020 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole Lada č. 97 

9. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 5/2020 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada na 

rok 2021 

10. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 6/2020, ktorým sa mení VZN č. 3/2019 

o miestnych daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady na území obce Lada  

11. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu 2021 a k návrhu viacročného 

rozpočtu obce na roky 2022-2023 
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12. Schválenie návrhu rozpočtu obce Lada na rok 2021 a viacročného rozpočtu na roky 

2022-2023 

13. Rozpočtové opatrenie č. 5/2020 

14. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2021 

15. Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2019 obce 

Lada 

16. Schválenie individuálnej výročnej správy obce Lada za rok 2019 

17. Schválenie Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu 

18. Schválenie Dohody o domácom kompostovaní 

19. Schválenie zásad odmeňovania poslancov a volených orgánov obce Lada 

20. Prerokovanie platu starostu obce 

21. Prerokovanie žiadostí 

22. Diskusia 

23. Záver 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ján Holoďák 

 

4.  Kontrola plnenia prijatých uznesení   

 

Starosta obce  predložil poslancom obecného zastupiteľstva  kontrolu plnenia prijatých 

uznesení  

 

- uznesenia: 146/2020 – 150/2020 – splnené 

- uznesenia: 152-155/2020 – splnené 

- uznesenie: 156/2020 – v plnení  (žiadosť o dokončenie vjazdov) 

 

Hlasovaním bola predložená informácia o plnení uznesení schválená  prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 158/2020 

 
Obecné zastupiteľstvo  

 

berie na vedomie 

 

kontrolu prijatých uznesení  obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 

2019/2020 v Základnej škole Lada 

Starosta obce informoval poslancov o Správe o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za šk. rok 2019/2020 v Základnej škole. Riaditeľka ZŠ ospravedlnila svoju 
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neúčasť na zasadnutí OcZ. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch 

a podmienkach za šk. rok 2019/2020 v Základnej škole bola poslancom obecného 

zastupiteľstva doručená mailovou poštou, nikto z poslancov k predmetnej správe nevzniesol 

pripomienku. P. Bečaver povedal, že pripomienku nevzniesol, ale trval na tom, aby riaditeľka 

bola prítomná na rokovaní OcZ a odpovedala na niekoľko otázok. Starosta obce oznámil, že 

z dôvodu výskytu ochorenia COVID-19 v rodinách žiakov a z dôvodu bezpečnosti neprišla. 

Pre ten istý dôvod neprišla aj riaditeľka MŠ. Starosta obce navrhol hlasovanie. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 159/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo         

berie na vedomie 

 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 

2019/2020 v Základnej škole Lada. 

 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 3 Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 3 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka 

 

6. Správa o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy 

Lada 132 za školský rok 2019/2020 

Starosta obce v tomto bode informoval poslancov o Správe o výsledkoch a podmienkach 

výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy Lada  za školský rok 2019/2020. Pani 

Pankuchová ospravedlnila svoju neúčasť na zastupiteľstve. Táto správa bola poslancom 

obecného zastupiteľstva doručená mailovou poštou. K predmetnej správe nikto nevzniesol 

pripomienku. Starosta obce navrhol hlasovanie. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 160/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

berie na vedomie 

 

Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti Materskej školy Lada 

132 za školský rok 2019/2020. 

 

Uznesenie nebolo prijaté. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 3 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 3 Ján Žilka, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák 
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7. Motivačný príspevok pre žiaka 1. ročníka Základnej školy Lada na školský rok 

2021/2022 

Starosta obce  predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie návrh 

na motivačný príspevok pre žiaka nastupujúceho do prvého ročníka Základnej školy Lada 

v školskom roku 2021/2022. Navrhol, aby príspevok bol schválený tak ako minulý rok vo výške 

60 €/žiak/rok, a aby bol účelovo viazaný na nákup školských potrieb a pomôcok. 

Hlasovaním bol predložený návrh motivačného príspevku pre žiaka nastupujúceho do prvého 

ročníka Základnej školy Lada v školskom roku 2021/2022 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 161/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

finančný motivačný príspevok z obecného rozpočtu v sume 60 € na každého zapísaného žiaka 

do 1. ročníka Základnej školy v Lade v šk. roku 2021/2022  na zakúpenie školských potrieb 

a pomôcok. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 4 Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Jozef Bečaver, Ján Peter 

 

8. Návrh VZN obce Lada č. 4/2020 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie 

povinnej školskej dochádzky v Základnej škole Lada č. 97 
Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie Návrh 

Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 4/2020 o určení miesta a času zápisu dieťaťa  na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole Lada č. 97.  

Poslancom obecného zastupiteľstva bol Návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 

4/2020 doručený mailovou poštou. Zápis by mal byť v dňoch od 01.04. do 30.04.2021. 

Návrh VZN bol zverejnený na webovej stránke obce a na úradnej tabuli od 26.11.2020 a neboli 

k nemu žiadne pripomienky.  

Hlasovaním bol predložený návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 4/2020 o 

určení miesta a času zápisu dieťaťa  na plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole 

Lada č. 97 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 162/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Lada č. 4/2020 o určení miesta a času zápisu dieťaťa  na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v Základnej škole Lada č. 97. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 5 Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  



6 

 

Zdržal sa: 1 Jozef Bečaver 

 

9. Schválenie návrhu VZN obce Lada č. 5/2020 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada na 

rok 2021 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie Návrh 

Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 5/2020 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada na rok 2021. 

Poslancom obecného zastupiteľstva bol Návrh VZN č. 5/2020 doručený mailovou poštou a 

taktiež bol zverejnený na webovej stránke obce a na úradnej tabuli od 26.11.2020. Neboli 

k nemu vznesené žiadne pripomienky.   

P. Bečaver dodal, že dotácia sa zvyšuje o 50 € na žiaka a chce dať do pozornosti kolegom 

poslancom, že čo sa týka týchto dotácií a koncového záverečného účtu obce Lada, vyskakujú 

tam čísla, ktoré sú podľa neho horibilné na prevádzku základnej školy a mzdy a odvody. Za rok 

2019 to bolo 26 852 € a za rok 2018 čo sa ich ešte netýkalo 18 854 €, spolu je to 45 706 €. 

Myslí si, že keď to takto pôjde ďalej, čo môžeme čakať keď to bude 32 000 €, neostanú peniaze 

na iný rozvoj obce alebo na iné požiadavky od p. poslancov, kde by sa mohlo investovať. 

Povedal, že je úplne nanič držať školu a doplácať na to cca 30 000 € ročne pre 15 detí. Starosta 

obce povedal, že minulý rok to bolo 26 000 €, tento rok dal prepočítať p. ekonómke a vychádza, 

že sa bude doplácať okolo 12 000 €. 

Hlasovaním nebol predložený návrh VZN obce Lada č. 5/2020 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada na rok 2021 

schválený. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 163/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

neschvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Lada č. 5/2020 o určení výšky dotácie na mzdy 

a prevádzku materskej školy a školských zariadení zriadených na území obce Lada na rok 

2021. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 2 Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 4 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič 

Zdržal sa: 0  

 

10. Schválenie návrhu VZN č. 6/2020, ktorým sa mení VZN č. 3/2019  o miestnych 

daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na 

území obce Lada 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie  

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2020, ktorým sa mení VZN č. 3/2019 o miestnych  

daniach a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce 

Lada.  

Návrh VZN č. 6/2020 bol  poslancom doručený mailovou poštou. Vysvetlil, že náklady na zber 

komunálneho odpadu  v roku 2020 sú vo výške cca 15 631,45 €, zaplatené poplatky od občanov 

vo výške 11 654,14 €, rozdiel je 3 707,31 €.  Z dôvodu vysokých nákladov na zber, prepravu 

a zneškodňovanie odpadu, ktoré každý rok stúpajú, málo sa separuje, je návrh zvýšiť poplatok 

za KO pre fyzické osoby z 15,00 € na 17,00 € za osobu na kalendárny rok a pre fyzické osoby 
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staršie ako 62 rokov zvýšiť poplatok z 12,00 € na 14,00 € za osobu na kalendárny rok. Návrh 

VZN obce Lada č. 6/2020  bol zverejnený na webovej stránke obce a na úradnej tabuli od 

26.11.2020 a bola k nemu doručená jedna pripomienka od p. Doležalovej, ktorá navrhuje 

zníženie poplatku aj pre FO v hmotnej núdzi, držiteľov preukazov ŤZP a ŤZP S, prevažne alebo 

úplne bezvládne FO, poberateľov starobného, predčasne starobného, invalidného, vdovského, 

vdoveckého a sirotského dôchodku. Následne bola zriadená komisia na vyhodnotenie 

pripomienky v zložení: p. Katica, p. Holoďák, p. Žilka, p. Kožlej, p. Bečaver, p. Peter a p. 

Pazdič, ktorá zasadala dňa 10.12.2020 v zasadačke OcÚ. Komisia vyhodnotila pripomienku p. 

Doležalovej a vyhovela navrhovateľke čiastočne. Súhlasí so znížením poplatku pre držiteľov 

preukazov ŤZP, ŤZP S a pre poberateľov invalidného dôchodku na 14,00 €.  

P. Bečaver prečítal svoj príspevok k problematike vývozu komunálneho odpadu: 

 

Zvyšovanie poplatkov za KO je z dôvodu zákona MŽP SR o odpadoch kde od 01.01.2019 platia 

nové pravidlá pri výpočte poplatku za KO. Konečným platiteľom je obec, ktorá znáša navýšenie 

poplatkov. Obec nikdy z poplatkov za KO neprofitovala. Táto služba je poskytnutá občanom, 

ktorí tvoria tento odpad. Nepáči sa nám určite všetkým také „populárne“ opatrenie, ale musíme 

k nemu pristúpiť. Je na občanoch, či sa poplatky budú zvyšovať aj v ďalších rokoch. Dôležitým 

kritériom je miera separovania odpadu, ktorá v roku 2018 bola v našej obci na úrovni 26,51 %, 

v roku 2019 to bolo mierne navýšenie na 27,2 % a do konca februára nasledujúceho roku bude 

zverejnená miera vyseparovania odpadu za tento rok. Takže ako separovať, alebo najlepšie je 

čím menej tvoriť a dôkladne vyseparovať. Na stránke obce v menu Združenie obcí Ekotorysa, 

ktorej sme členom je vysvetlené čo konkrétne patrí do jednotlivých nádob. Možno by bolo 

vhodné spraviť letáčiky a znova pripomenúť občanom aj s krátkym komentárom, prečo je pre 

nich dôkladnejšie triedenie odpadu výhodné. Viesť k tomu deti v MŠ a ZŠ a možno by nám 

takéto letáčiky dokázali navrhnúť aj na záujmových krúžkoch.  

Cena oproti minulému roku sa z 22 € zvyšuje na 27 € pre našu obec. Ak by sme zvýšili podiel 

vytriedeného odpadu, dostali by sme sa na 30%, cena by sa pre nás nezmenila a ostala by na 

úrovni 22 €. Ak by sme boli ešte lepší a dostali sa na 40 %, cena by bola 18 € za tonu KO 

a mohli by sme poplatok za vývoz odpadu aj znížiť. Tieto pravidlá sa zmenili z dôvodu, aby 

nás štát donútil ako občanov dôkladnejšie triediť KO, ktorý končí na skládkach. Iba dobre 

vytriedený KO sa dokáže zrecyklovať a tým si chránime ŽP nielen pre seba, ale aj pre budúce 

generácie. 

Starosta obce poďakoval p. Bečaverovi za tento príspevok. 

 

Hlasovaním bol predložený návrh Všeobecne záväzného nariadenia obce Lada č. 6/2020, 

ktorým sa mení VZN č. 3/2019 o miestnych  daniach a o miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Lada schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 164/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

Všeobecne záväzné nariadenie 6/2020, ktorým sa mení VZN č. 3/2019 o miestnych daniach 

a o miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 1 Miloslav Matuščák 

Zdržal sa: 0  
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11. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce na rok 2021 a k návrhu 

viacročného rozpočtu obce na roky 2022-2023 

Starosta obce udelil slovo hlavnej kontrolórke Zdenke  Pankuchovej, ktorá oznámila, že pri 

spracovaní odborného stanoviska vychádzala z posúdenia predloženého návrhu viacročného 

rozpočtu obce na roky 2021-2023 a návrhu rozpočtu obce na rok 2021 z dvoch hľadísk: 

zákonnosť predloženého návrhu rozpočtu a metodická správnosť predloženého návrhu 

rozpočtu. Východiskom tvorby návrhu rozpočtu boli skutočné čerpanie rozpočtu za 

predchádzajúce 2 roky, schválený rozpočet bežného roka, očakávaná skutočnosť bežného roka 

a návrh rozpočtu na 3 nasledujúce roky. Návrh rozpočtu na rok 2021 a návrh viacročného 

rozpočtu na roky 2022-2023 je zostavený na základe požiadaviek a potrieb obce. 

Rozpočet obce na príslušný rozpočtový rok je záväzný, rozpočty na nasledujúce dva rozpočtové 

roky nie sú záväzné, majú len orientačný charakter. Kapitálový rozpočet je zostavený ako 

schodkový vo výške 100 000 €. Tento schodok je krytý prebytkom finančných prostriedkov 

z minulých rokov. V závere odporučila obecnému zastupiteľstvu predložený návrh rozpočtu na 

rok 2021 schváliť a návrh viacročného rozpočtu obce na roky 2022-2023 zobrať na vedomie. 

Hlasovaním bolo predložené Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu rozpočtu obce na rok 

2021 k návrhu viacročného rozpočtu obce na roky 2022-2023 vzaté na vedomie prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 165/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie 

 

stanovisko hlavnej kontrolórky obce Lada k návrhu rozpočtu na rok 2021 a k návrhu 

viacročného rozpočtu obce na roky 2022-2023. 

  

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

12. Schválenie návrhu rozpočtu obce Lada na rok 2021 a viacročného rozpočtu na roky 

2022-2023 
Starosta obce  predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie návrh 

rozpočtu obce Lada na rok 2021 a viacročného rozpočtu na roky 2022-2023. Rozpočet tak, ako 

je predložený, je vyrovnaný. Uviedol, že je možné ho ďalej upravovať rozpočtovými 

opatreniami. Kapitálové výdavky v sume 100 000 € sú plánované na tieto akcie:  

- nákup sporáka do školskej jedálne – 2 500 € 

- projektová dokumentácia ku kanalizácii – 30 000 € 

- nové stavby: odvodnenie prístupovej cesty – 3 000 €  

                        vjazdy k rodinným domom – 4 500 € 

- rekonštrukcie a modernizácie – 60 000 € budú bližšie špecifikované investičnými aktivitami 

obce v priebehu roka 2021 (napr. rekonštrukcia kúrenia alebo chodníky smerom k Trnkovu).  

Návrh rozpočtu obce Lada na rok 2021 a viacročného rozpočtu na roky 2022 - 2023 bol 

zverejnený v zákonom stanovenej lehote na webovej stránke obce a obecnej tabuli dňa 

26.11.2020 a neboli k nemu žiadne pripomienky. 

Poslancom obecného zastupiteľstva bol návrh rozpočtu doručený mailovou poštou.   
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Hlasovaním bol predložený Návrh rozpočtu obce Lada na rok 2021 a viacročného rozpočtu na 

roky 2022 - 2023 schválený prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 166/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

1. schvaľuje 

rozpočet obce Lada na rok 2021 

 

2. berie na vedomie 

viacročný rozpočet  na roky 2022-2023 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

13. Rozpočtové opatrenie č. 5/2020 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva informáciu o Rozpočtovom 

opatrení č. 5/2020 rozpočtu obce Lada na rok 2020. Podstatná časť zmien príjmovej časti 

rozpočtu súvisí s príjmami, ktoré obci boli poukázané v priebehu roka 2020 napr. zvýšenie 

účelovo určených prostriedkov zo štátneho rozpočtu poskytnutých na konkrétny účel napr. 

transfery na úhradu nákladov preneseného výkonu štátnej správy predovšetkým na úseku 

školstva, na úhradu stravovania pre predškolákov a žiakov ZŠ, transfery ÚPSVaR, na 

financovanie projektu „Podpora udržania zamestnanosti v materských školách“, na 

financovanie volieb, na úhradu nákladov celoplošného testovania COVID 19, úpravou položiek 

dane z príjmov a poplatku za komunálny odpad podľa vydaných rozhodnutí a presunom medzi 

položkami bežného rozpočtu. Tvorba zdrojov príjmovej časti rozpočtu ovplyvnila zmenu v jeho 

výdavkovej časti. 

Podstatná časť zmien výdavkovej časti rozpočtu súvisí so zmenami zdrojov v jeho príjmovej 

časti v oblasti miezd a odvodov pedagogických zamestnancov, zakúpením notebooku pre MŠ, 

zakúpením notebooku pre ZŠ pre potreby dištančného vzdelávania, zakúpením dezinfekčných 

prostriedkov pre školy a obecný úrad a presunom medzi položkami bežného rozpočtu. 

Starosta obce sa opýtal poslancov OcZ, či má niekto k rozpočtovému opatreniu č. 5/2020 

nejakú pripomienku. Poslanci OcZ k predloženému rozpočtovému opatreniu nevzniesli žiadnu 

pripomienku.  

Hlasovaním bola predložená informácia o Rozpočtovom opatrení č. 5/2020 schválená prijatím 

uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 167/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

rozpočtové opatrenie č. 5/2020. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 
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Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

14. Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2021 

Starosta obce v tomto bode informoval, že Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

na I. polrok 2021 bol zverejnený  na webovej stránke obce a úradnej tabuli od  26.11.2020 a 

neboli k nemu žiadne pripomienky, poslancom bol doručený mailovou poštou. 

Hlasovaním bol predložený Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na I. polrok 

2021 schválený prijatím uznesenia. 
 

Návrh na uznesenie:  

Uznesenie č. 168/2020 
 

Obecné zastupiteľstvo v súlade s § 11 ods. 4 a 18f ods. 1 písm. b) zákona 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

1. schvaľuje 

plán kontrolnej činnosti na I. polrok 2021 

 

2. poveruje 

hlavnú kontrolórku na výkon kontroly podľa plánu kontrolnej činnosti. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

15. Správa nezávislého audítora z overenia účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2019 

obce Lada 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva správu nezávislého audítora z 

overenia ročnej účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2019 obce Lada. Zdôraznil, že podľa 

stanoviska audítora účtovná závierka poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie obce 

Lada k 31.decembru 2019 a výsledku jej hospodárenia za rok končiaci sa k uvedenému dátumu 

podľa zákona o účtovníctve. Ďalej konštatoval, že na základe overenia dodržiavania povinnosti 

podľa požiadaviek zákona o rozpočtových pravidlách, platných v SR pre územnú samosprávu 

v znení neskorších predpisov obec Lada postupovala v súlade s požiadavkami zákona o 

rozpočtových pravidlách. Správa nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky 

zostavenej k 31.12.2019 obce Lada bola poslancom zaslaná mailovou poštou. 

Hlasovaním bola predložená Správa nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky 

zostavenej k 31.12.2019 obce Lada vzatá na vedomie prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie:  

Uznesenie č. 169/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

berie na vedomie 

 

Správu nezávislého audítora z overenia ročnej účtovnej závierky zostavenej k 31.12.2019 obce 

Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 
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Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

16. Schválenie individuálnej výročnej správy obce Lada za rok 2019 

Starosta obce predložil poslancom obecného zastupiteľstva na prerokovanie a schválenie 

Individuálnu výročnú správu obce Lada za rok 2019. Individuálna výročná správa obce Lada 

za rok 2019 bola poslancom obecného zastupiteľstva doručená mailovou poštou. Starosta obce 

sa opýtal poslancov, či má niekto pripomienku k individuálnej výročnej správe obce Lada za 

rok 2019. P. Matuščák upozornil, že v správe je pri komisii sociálnej, ktorej bol predsedom p. 

Holoďák a dvaja členovia, odrazu sú tam traja členovia a je tam uvedené meno Feťko. Starosta 

obce povedal, že sa stala chyba. P. Matuščák sa opýtal, či bola správa vyvesená. Starosta obce 

povedal že áno. P. Bečaver povedal, že správa sa nevyvesuje a p. starosta to potvrdil,  že správa 

sa nevyvesuje. 

Hlasovaním bola predložená Individuálna výročná správa obce Lada za rok 2019 schválená 

prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie:  

Uznesenie č. 170/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

individuálnu výročnú správu obce Lada za rok 2019 bez výhrad. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

17. Schválenie Zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu 

Starosta obce predložil poslancom na schválenie Zmluvu o zriadení spoločného obecného 

úradu s cieľom zabezpečiť kvalitné, účelné a efektívne zabezpečovanie výkonu prenesených 

úloh štátnej správy vo veciach územného plánovania a stavebného poriadku podľa § 20a ods. 2 

a 3 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Pôvodná zmluva bola uzatvorená ešte 

v roku 2009 so stavebným úradom v Kapušanoch. Odvtedy nastalo niekoľko zmien, a došlo 

k zmene legislatívy. Poslancom bola zmluva zaslaná mailovou poštou. Obsah novej zmluvy bol 

prerokovaný dňa 04.12.2020 na zasadnutí členov SOU v Kapušanoch. Starosta obce sa opýtal, 

či má niekto k zmluve nejakú pripomienku, žiadne pripomienky neboli.  

 

Návrh na uznesenie: 

 

Uznesenie č. 171/2020 

 

1. Obecné zastupiteľstvo obce Lada súhlasí s uzavretím dohody o ukončení zmluvy 

o zriadení spoločného obecného úradu na zabezpečenie úloh preneseného výkonu 

štátnej správy ku dňu 31.12.2020 

 

2. Obecné zastupiteľstvo obce Lada 

a) súhlasí so zriadením spoločného obecného úradu na zabezpečenie úloh 

preneseného výkonu štátnej správy a  
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b) schvaľuje uzatvorenie zmluvy o zriadení spoločného obecného úradu na 

zabezpečenie úloh preneseného výkonu štátnej správy s účinnosťou ku dňu 

01.01.2021. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

18. Schválenie dohody o domácom kompostovaní 

Starosta obce v tomto bode informoval, že zákon č. 79/2015 Z. z. o odpadoch a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov ukladá v § 81 ods. 7 písm. b) obciam povinnosť zabezpečiť 

zavedenie a vykonávanie triedeného zberu biologicky rozložiteľného kuchynského odpadu. Od 

01.01.2021 by mali byť hnedé nádoby na účel zabezpečenia triedeného zberu biologicky 

rozložiteľného kuchynského odpadu môžu byť aj 10 až 30 litrové nádoby. Frekvencia odvozu 

zberných nádob musí byť minimálne 1x za 14 dní. Obec má k dispozícii 3 cenové ponuky na 

zber kuchynského odpadu. Táto možnosť je však veľmi nákladná, náklady za vývoz 

kuchynského odpadu by sa zahrnuli do poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady. Podľa § 81 ods. 21, písm. b)  zákona o odpadoch sa povinnosť zaviesť a zabezpečovať 

vykonávanie triedeného zberu komunálneho odpadu pre biologicky rozložiteľný kuchynský 

odpad nevzťahuje na obec, ktorá preukáže, že najmenej 50% obyvateľov obce kompostuje 

vlastný odpad. Keďže každá domácnosť v obci vlastní kompostér, kuchynský odpad je možné 

kompostovať v domácnostiach. Združenie Ekotorysa, do ktorej obec patrí vypracovala pre 

členské obce vzor dohody o domácom kompostovaní, ktorú podpíše s obcou za obyvateľov 

žijúcich v spoločnej domácnosti ich spoločný zástupca. V okolitých obciach idú zakupovať 

kompostéry, my ich máme. Pôjde sa od domu k domu, kto by nechcel podpísať dohodu, že 

nebude kompostovať doma, mali by byť nádoby niekde pri Milk-Agro a občania budú nosiť 

odpad sem do nádob. Starosta uviedol, že obec má výhodu, že občania majú kompostéry, 

pretože je to drahé, pre jednu domácnosť by to stálo okolo 14 €.   

Starosta obce navrhol hlasovanie. 

 

Návrh na uznesenie:  

Uznesenie č. 172/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

 

prerokovalo dohodu o domácom kompostovaní a žiada starostu obce zabezpečiť uzatvorenie 

dohôd o domácom kompostovaní s jednotlivými domácnosťami. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

19. Schválenie zásad odmeňovania poslancov a volených orgánov obce Lada 

Zásady odmeňovania poslancov a volených orgánov obce Lada na schválenie predkladá 

poslanec Jozef Bečaver. Navrhuje tieto zmeny: odmenu z pôvodných 5 € za zasadnutie navrhuje 

zvýšiť na 25 €, vypláca sa 1x ročne. Za príkladné plnenie úloh a povinností za časove náročný 
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výkon funkcie poslanca z 50 € navrhuje zvýšiť na 100 €. Výška odmeny kontrolóra sa 

nezvyšuje. Starosta obce navrhol hlasovanie. 

 

Návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 173/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo  

schvaľuje 

 

zásady odmeňovania poslancov a volených orgánov obce Lada. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 4 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák 

 

20. Prerokovanie platu starostu 

V tomto bode sa starosta obce opýtal či má opustiť miestnosť. P. Bečaver povedal, že ako sa 

rozhodne. Starosta obce ostal a povedal, že nevie či robí menej, snaží sa na 100 % aj v takejto 

dobe aká je. Ako prvý sa do diskusie zapojil p. Bečaver ako predkladateľ návrhu. Navrhuje 

upraviť plat starostu z doterajších 30 % odmien na 20 % odmien. P. Holoďák vysvetlil prínos 

starostu obce pri oprave strechy na dome smútku a nerozumie prečo sa mu ide znižovať plat. P. 

Peter povedal, že je to v rámci šetrenia. P. Žilka uviedol, že veci riešia spoločne, vzhľadom na 

to, aká je situácia, možno sa nájdu nejaké chyby. Diskusia k téme bola ukončená, starosta 

navrhol hlasovanie. 

 

Návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 174/2020 

 

obecné zastupiteľstvo schvaľuje na základe návrhu p. Bečavera rozhodnutie o znížení 

navýšenia platu starostu obce o 10%, t. j. na 20%. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 4 Jozef Bečaver, Ján Peter, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Ján Žilka, Ján Holoďák 

 

21. Prerokovanie žiadostí 

21.1 Žiadosť o spolufinancovanie centier voľného času v meste Prešov na rok 2021 

Starosta obce predložil poslancom OcZ na prerokovanie a schválenie žiadosť Mesta Prešov         

ako zriaďovateľa centra voľného času v ZŠ, Mirka Nešpora 2, Prešov a ABC – Centrum 

voľného času, Októbrová 30, Prešov, ktoré žiada o poskytnutie dotácie  na mzdy a prevádzku 

centier voľného času v Prešove. Mesto žiada o finančný príspevok na dve deti. Zároveň 

navrhol, aby dotácia bola poskytnutá vo výške 50 € na žiaka na rok v súlade s VZN obce Lada 

č. 2/2017 o podmienkach poskytovania  dotácií z prostriedkov Obce Lada. Žiadosť o dotáciu 

bola poslancom doručená mailovou poštou. Starosta obce sa opýtal poslancov obecného 

zastupiteľstva, či má niekto k tejto žiadosti nejakú pripomienku. Žiadny z poslancov nevzniesol 

pripomienku. 

Hlasovaním bola predložená žiadosť schválená prijatím uznesenia. 
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Návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 175/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce Lada na rok 2021 vo výške 50 € na žiaka pre 

Mesto Prešov. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

21.2 Žiadosť o finančný príspevok na záujmové vzdelávanie dieťaťa s trvalým pobytom 

na území obce Lada 

Starosta obce predložil poslancom žiadosť mesta Svit o finančný príspevok na záujmové 

vzdelávanie dieťaťa s trvalým pobytom na území obce Lada, ktoré navštevuje záujmový útvar 

v Centre voľného času vo Svite v školskom roku 2020/2021. Mesto žiada o príspevok na jedno 

dieťa. Žiadosť o finančný príspevok bola poslancom zaslaná mailovou poštou. Starosta navrhol 

poskytnúť dotáciu vo výške 50 € v súlade s VZN obce Lada č. 2/2017 o podmienkach 

poskytovania dotácií z prostriedkov obce Lada. Opýtal sa, či má niektorý z poslancov k žiadosti 

nejakú pripomienku. Žiadny z poslancov nevzniesol pripomienku. 

Hlasovaním bola predložená žiadosť schválená prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 176/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2021 vo výške 50 € na žiaka pre Mesto 

Svit. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

 

21.3 Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce-CZ ECAV na Slovensku Nemcovce 

Starosta obce predložil poslancom OcZ na prerokovanie a schválenie žiadosť o dotáciu 

z rozpočtu obce, ktorú podal  Cirkevný zbor evanjelickej cirkvi augsburského vyznania na 

Slovensku Nemcovce na rok 2021 vo výške 200 € na vnútro-misijnú činnosť dorastu a mládeže, 

prácu s deťmi na detskej besiedke, detský tábor, Dávidova harfa. 

Zároveň navrhol, aby dotácia bola poskytnutá vo výške 200 €, v tomto roku dotáciu nečerpali. 

Starosta obce sa opýtal poslancov OcZ či má niekto k predmetnej žiadosti nejakú pripomienku. 

Žiadny z poslancov nevzniesol pripomienku. 
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Hlasovaním bola predložená žiadosť schválená prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 177/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2021 vo výške 200 € pre Evanjelickú 

cirkev Nemcovce. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 5 Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Jozef Bečaver 

 

21.4 Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce – Rímskokat. farnosť sv. Martina Kapušany 
Starosta obce predložil poslancom OcZ na prerokovanie a schválenie žiadosť o poskytnutie 

finančnej dotácie z rozpočtu obce pre Rímskokatolícku farnosť sv. Martina v Kapušanoch na 

rôzne aktivity pre deti, detský tábor, púť do Levoče, Obišoviec, športové podujatia, bodka za 

prázdninami, dobrá novina a všetkom čo súvisí s prípravou spomínaných podujatí vo výške 500 

€. Navrhol, aby dotácia bola poskytnutá vo výške 200 € tak ako minulý rok v súlade s VZN 

obce Lada č. 2/2017 o podmienkach poskytovania  dotácií z prostriedkov Obce Lada. Žiadosť 

o dotáciu bola poslancom obecného zastupiteľstva doručená mailovou poštou. 

Hlasovaním bol predložená žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce pre 

Rímskokatolícku farnosť sv. Martina v Kapušanoch schválená prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 178/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

schvaľuje 

 

poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce Lada na rok 2021 vo výške 200 € pre 

Rímskokatolícku farnosť sv. Martina v Kapušanoch. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 4 Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 2 Jozef Bečaver, Miloslav Matuščák 

 

21.5 Žiadosť o dotáciu z rozpočtu obce – Slovenský zväz záhradkárov, ZO Lada 

Starosta obce predložil poslancom OcZ na prerokovanie a schválenie žiadosť o poskytnutie 

finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2021 vo výške 200 € pre Slovenský zväz záhradkárov 

základnú organizáciu Lada na návštevu podujatia so zameraním na záhradníctvo a 

pestovateľstvo. V tomto roku zväz dotáciu nevyčerpal. Starosta obce navrhol, aby dotácia bola 

poskytnutá vo výške 200 € v súlade s VZN obce Lada č. 2/2017 o podmienkach 

poskytovania  dotácií z prostriedkov Obce Lada. Starosta obce sa opýtal poslancov OcZ či má 

niekto k predmetnej žiadosti nejakú pripomienku. P. Pazdič sa opýtal či je funkčný zväz 
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záhradkárov. Starosta povedal že je, urobili vyvýšené záhony na jar do školy. Môžu urobiť na 

jar vyvýšené záhony aj do škôlky, aby sa deti učili, dosky sú čo sa dali porezať stromy. 

Hlasovaním nebola predložená žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie schválená. 

 

Návrh na uznesenie: 

Uznesenie č. 179/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

neschvaľuje 

 

poskytnutie finančnej dotácie z rozpočtu obce na rok 2021 vo výške 200 € pre Slovenský zväz 

záhradkárov, ZO Lada.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 3 Ján Peter, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 3 Jozef Bečaver, Jozef Pazdič, Miloslav Matuščák 

 

21.6 Žiadosť o povolenie upraviť územný plán obce Lada 

Starosta obce predložil poslancom na prerokovanie a schválenie žiadosť o povolenie upraviť 

územný plán obce Lada, ktorú podal Mgr. Imrich Kostúr, Mirka Nešpora 29, Prešov. Vo svojej 

žiadosti ďalej uvádza, že zmena sa týka pozemkov na parc. č. 193/3 a 197 v k. ú. Lada a všetky 

náklady spojené s prípravou územnoplánovacej dokumentácie a ďalšie poplatky, ktoré sú 

s procesom zmeny územného plánu spojené uhradí, a že obci týmto nevzniknú žiadne náklady. 

Poslancom OcZ bola táto žiadosť doručená mailovou poštou. Menovaný chce na záhrade 

u svojho otca stavať dom. Hlasovaním bola predložená žiadosť o povolenie upraviť územný 

plán obce Lada schválená prijatím uznesenia. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 180/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

súhlasí 

 

s úpravou územného plánu obce na pozemkoch parc. 193/3 a 197 k. ú. Lada na náklady 

žiadateľa. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

21.7 Žiadosť o vydanie súhlasu k telekomunikačnej stavbe pre potreby územného 

konania 

Starosta obce predložil poslancom OcZ na prerokovanie a schválenie žiadosť o vyjadrenie resp. 

súhlas k telekomunikačnej líniovej stavbe s navrhovanou trasou uvedenej stavby, ktorú podala 

firma SUPtel, s.r.o. Pri Šajbách 3, 831 06 Bratislava. Investorom stavby je Slovak Telekom a.s., 

ktorý splnomocnil firmu SUPtel, s.r.o. na vypracovanie a prerokovanie projektovej 

dokumentácie stavby k  vydaniu územného rozhodnutia. Podľa technickej správy je účelom 
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stavby poskytnúť zákazníkom širokopásmové telekomunikačné služby s prenosovou 

rýchlosťou vyššou ako 30Mbit/s. Žiadosť s prílohami bola poslancom doručená mailovou 

poštou. Starosta obce - malo by sa to robiť aj v Kapušanoch smerom na Hanušovce. P. Bečaver- 

pri Materskej škole je optický kábel. P. Pazdič – jedná sa o „Sklady“ a ulicu smerom na Trnkov. 

Starosta obce - firma sa zaručila, že vrátia všetko do pôvodného stavu. P. Bečaver – prichádzajú 

naspäť do materskej školy a tam sme ešte stále neprerokovali to, čo som navrhoval do budúcna, 

prerobiť nájomnú zmluvu, navrhnúť vyššiu cenu za prenájom priestorov.  

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 181/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo 

súhlasí 

 

s navrhovanou telekomunikačnou stavbou. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 5 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Miloslav Matuščák 

 

21.8 Žiadosť o odvodnenie obecnej cesty pri rodinných domoch Lada 20,21,301,309 

Žiadosť podali manželia Doležaloví a p. Stanislav Hric. Je to opakovaná žiadosť a jedná sa o 

prístupovú cestu k rodinným domom a nie obecnú cestu. Odvodnenie prístupovej cesty je 

zapracované do plánu kapitálových výdavkov a rozpočtu na rok 2021. Práce sa budú vykonávať 

po doručení súhlasu od Slovenského pozemkového fondu, ktorý je správcom parciel na 

pozemkoch prístupovej cesty. Starosta obce uviedol, že malo by prísť kladné stanovisko 

k odvodneniu cesty, rúry sú objednané, zohnali sa lacné. Opýtal sa poslancov či má niekto niečo 

k tejto žiadosti. 

Výber z diskusie: 

P. Pazdič – platí, že si budú stavbu realizovať sami? Starosta obce – tak je zapísané zo 

spoločného stretnutia. 

P. Pazdič – súhlasíme s tým, že keď sme to dali do rozpočtu, ja si myslím, že zbytočne to riešiť.  

p. Doležal – mohli by sa vyplatiť tie rúry na základe uznesenia. 

Starosta obce – je to zahrnuté v rozpočte, ja si myslím, že uznesenie netreba. P. Doležalová trvá 

na prijatí uznesenia. 

P. Bečaver – máme jasno ako sa to bude robiť? 

P. Doležalová vysvetlila -  my sme sedeli v auguste na spoločnom stretnutí, bola spísaná 

zápisnica, s ktorou všetci na mieste súhlasili. Vzhľadom na to, že nebola pripojená tlačiareň, 

zápisnica sa nevytlačila, nepodpísala. O deň, aj na ďalší deň mi p. starosta volal, že v niečom 

poslanci zmenili návrh, že to čo bolo zapísané, neplatí, tak sa opravovala. Všetci poslanci 

súhlasia s tým čo bolo povedané. Tak sa pýtam, tak sa stretnime ešte raz, mi bolo povedané, že 

netreba. Takže ja teraz neviem, že kto zavádza a ako to má byť. 

Starosta obce – nikto nezavádza. Bolo to kvôli SPF. 

P. Doležalová – nielen kvôli SPF, to bolo aj kvôli rúram povedané, že rúry zakúpi obec a my 

zakúpime a urobíme obsyp a práce. Potom si mi volal a povedal, že poslanci nesúhlasia, aby 

rúry sa kúpili na náš pozemok. Takže ja obsyp na obecný pozemok môžem kúpiť, ale vy tie 3 

rúry nemôžete kúpiť. 

P. Pazdič – vy ste sedeli vedľa mňa a ja som vždy preferoval, že tie rúry kúpite. Tak je? 

P. Doležalová – áno, kúpime a sme vás upozornili, že táto suma bude zohľadnená pri odpredaji 

a rúry vy kúpite na celý úsek a my susedia sa poskladáme na celý úsek na obsyp a práce alebo 
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450 € Vám dáme, my kúpime rúry. Bude to zohľadnené pri odkupovaní alebo odpredaji 

pozemku, keď budete robiť kanál alebo ako chcete robiť kanál na našej ulici? 

P. Pazdič – na kanalizáciu budete súhlasiť keď pôjde cez Váš pozemok? 

P. Doležalová – nikto za nami nebol. 

Starosta obce – v rozpočte je zahrnuté aj pred Vami, že sa zakúpia rúry, dobre teraz? Lebo teraz 

sa zohnali lacnejšie a 3 000 € sa tam vyčlenilo. Ja len som počítal s tým, že tie 2 rúry im tam 

kúpime teraz podľa rozpočtu. 

P. Doležalová – rozhodnutie je na Vás. 

P. Pazdič – teraz to zrazu dáš do rozpočtu p. starosta a bolo jasne povedané, že tie rúry sa tam 

kupovať nebudú. 

Starosta obce – sa jedná o 300 €. 

P. Pazdič – nerobia sa iné veci, ale pre 3 ľudí ideme investovať, rozpočty robiť a druhé veci sa 

nezapočítavajú dlhodobo. A teraz sa zviedla voda tak, že po tom rigole ani pomaly voda nejde. 

P. Doležalová – ale ide tá voda. 70% vody ide po rigole. 

P. Pazdič – tak asi ťažko, lebo minule som pri daždi tam stál s autom, keby tá voda tak išla, tak 

nemáte tam rigol tak zarastený. 

P. Matuščák – tu sme čítali, že to bude stáť 1 980 € a ty si tu spomínal teraz, že treba aj im to 

kúpiť tote 2 rúry a 3 000 € rozpočet. Znamená, že 1 020 € budú stáť tie dve rúry? 

Starosta obce – nie, keď sa zvýšia, to tak, jak na tie vjazdy som dal 4 500 €, keď sa nevyčerpú, 

ostávajú. Ja nemám presnú sumu na centy. Na tie vjazdy sa odsúhlasilo 4 500 €, možno, že 

budú tie vjazdy stáť 3 500 €, takže 1 000 € ostáva. 

P. Matuščák – a keď budú stáť 5 500 € ? 

Starosta obce – vjazdy? Chyba je tam, že je to odsúhlasené a ste nemali rozpočet na to. 

P. Bečaver – nebude to toľko stáť. Ľudia si to budú robiť svojpomocne. Do uznesenia sa to 

nedávalo, že si budú robiť sami, zagarantoval to p. Žilka. 

P. Doležalová – ale keď si to zrátate, rúry stoja 1 920 € podľa cenovej ponuky na celý úsek. 

P. Pazdič – p. Doležalová, ale obec dlhodobo nerieši problémy iných ľudí. 

P. Doležalová – a my tu nežijeme? My tu nie sme, my sme čo teraz tu. 

P. Pazdič – ma nechytajte za slovo, niektorí ľudia tu žijú od 70-tych rokov a nemajú vyriešené 

problémy. 

P. Doležalová – a pýtali sa, dali žiadosť na obec? 

P. Matuščák – žijú tu ľudia cez 50 rokov, tak isto máme ulice na Trnkov na Šar. Porubu a od 

suseda do suseda preteká voda. Sme sa o tom bavili a žijeme už na tej ulici, konkrétne ja už tam 

žijem 56 rokov. Každá rodina doslova, každý pozemok, každý dvor si to rieši po svojom sám. 

P. Doležalová – ale my riešime obecnú cestu. 2/3 sú obecné cesty. 

P. Matuščák – a odrazu jak povedal Jožko, daktoré tam žijú 8 rokov, 5, 6 rokov a všetko urobiť 

na tej ulici, žeby si žili tip top. A my doslova starousadlíci zas len budeme žiť tak ako sme žili. 

P. Doležal – my neriešime seba. 

P. Matuščák – každý rieši seba. 

Po ukončení diskusie k žiadosti, starosta obce navrhol hlasovanie. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 182/2020 

 

obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť občanov obce a súhlasí s odvodnením cesty 

k rodinným domom č. 20,21,301,309. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 4 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 1 Miloslav Matuščák 

Zdržal sa: 1 Jozef Pazdič 
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21.9 Žiadosť o prevod nehnuteľnosti do vlastníctva obce Lada 

Vlastníci parciel č. 619/9 a 499/6 opätovne žiadajú o prevod nehnuteľnosti do vlastníctva obce 

formou kúpno-predajnej zmluvy za 1 €. Ide o opakovanú žiadosť, prvá žiadosť bola 

prerokovaná na 10. zasadnutí OcZ dňa 29.07.2020. Žiadatelia doložili vyhlásenie od p. Osifa, 

že dovolí prekopať cez jeho dvor odvodňovací kanál. Starosta obce uviedol, že je potrebný 

súhlas od p. Petera a p. Kožleja na zriadenie vecného bremena, lebo bez toho sa to nedá. 

Výber z diskusie: 

P. Peter – tá ulica mala byť v nejakom stave odovzdaná. 

Starosta obce – mám kolaudačné rozhodnutie, oni mali žiadosť v roku 2017. Obecné 

zastupiteľstvo nesúhlasilo s odkúpením pozemku z dôvodu, že pri povoľovaní predmetných 

stavieb stavebným úradom boli dané jasné podmienky výstavby rodinných domov v stavebnom 

povolení. Stavebníci súhlasili, že infraštruktúru si vybudujú na vlastné náklady. 

P. Bečaver povedal, že o tom diskutovali, iba on súhlasil s prevodom, že pri kúpno-predajnej 

zmluve možno urobiť nejaké dodatky, ale že v súčasnosti to nekorešponduje so skutočnosťou. 

Nikto nebol za komisiou, aby sa tam prišla presvedčiť, porozprávať na tvare miesta. 

Starosta obce – podľa príst. dokumentácie je tam plocha pre otáčanie vozidiel, ktorú kúpil p. 

Gladič, ostatní sa tam môžu otáčať. Ešte je tam jeden problém, ten roh. Jak je p. Kokoška, je 

tam rozšírená cesta. V zákrute by malo byť rozšírené na 6 metrov. 

P. Bečaver – údajne keby nepustil p. Kokoška, tak, že tam nevojde žiadne auto.  

Starosta obce navrhol osloviť p. Peteru a p. Kožleja. P. Peter - nech to dajú do stavu v akom to 

má byť a potom sa budeme baviť ďalej. 

P. Žilka – treba to riešiť, najväčšiu zásluhu má developer, ktorý to nakúpil, potom predal, oni 

sú tiež občania, jedných sme odbremenili a druhí to teraz dostávajú. 

P. Pazdič – kedy budú odbremenení starí občania Lady? Keď obec zoberie tú cestu, bude 

problém na problém. Nie je tam infraštruktúra spravená. Začnú robiť osvetlenie. Doteraz žiadny 

náznak.  

Starosta obce – p. Karabin povedal, že on urobí osvetlenie ulice, on je elektrikár. Obec má staré 

rozhlasové stĺpy, ktoré im poskytne.  

Po skončení diskusie k žiadosti, starosta obce navrhol hlasovanie. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 183/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť vlastníkov parciel 619/9, 499/6  a neschvaľuje 

prevod nehnuteľnosti do vlastníctva obce Lada.  

 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 3 Jozef Bečaver, Ján Žilka, Ján Holoďák 

Proti: 1 Jozef Pazdič 

Zdržal sa: 2 Ján Peter, Miloslav Matuščák 

 

 

21.10 Žiadosť o vybudovanie chodníka a dočasné zníženie rýchlosti na ulici k Trnkovu 

Poslanec Jozef Pazdič vo svojej žiadosti žiada o vybudovanie chodníka na ulici smerom 

k Trnkovu pre zabezpečenie vyššej bezpečnosti obyvateľov tejto ulice a hlavne bezpečnosti 

chodcov a o dočasné zníženie rýchlosti na danej ulici do času vybudovania chodníka, z dôvodu, 

že cesta je dosť úzka a nebezpečná pre chodcov hlavne pri prejazde nákladných áut.  

Výber z diskusie: 

P. Matuščák – si myslí, že tá ulica je taká ako ulica k Šar. Porube. K žiadosti P. Pazdiča sa 

vyjadril, že ju ani písať nemusel, keby p. starosta vo svojich predvolebných letáčikoch splnil 
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to, čo pred voľbami sľúbil. Bolo tam napísané vybudovanie chodníkov k Trnkovu a k Šar. 

Porube a že starosta má polovičku volebného obdobia za sebou. 

Starosta obce povedal, že nemá čarovný prútik, aby to tak raz dva urobil. Tento rok je korona, 

tak postupne to treba robiť. Najprv sa bude robiť ulica smerom k Trnkovu, pretože sú tam dve 

obce, do Trnkova a Okružnej je väčšia premávka. 

P. Matuščák – ja sa len chcem opýtať či tie predvolebné sľuby čo si mal na letákoch, či splníš? 

Starosta obce – keď budem môcť a budú peniaze, splním. 

P. Pazdič – je to moja žiadosť, trebalo by začať s územným konaním, možno 60 %  pozemkov 

je obecných, možno by sme nemali veľký problém, sú ľudia, ktorí majú väčšie parcely, 

dohodnúť sa s nimi, či treba vykupovať. Ak by bola možnosť čo sa týka projektovania začať 

robiť hoci aj etapovo, nečakať na vyvlastnenie pozemkov, na súhlasy, ale začať robiť aspoň 

tam, kde je obecný pozemok. Nebudú všade potrebné zásypy, lebo rúry sme si podávali sami. 

Podľa mojich predbežných prepočtov by cena za projekt mohla byť nejakých 500 až 1 000 €. 

Starosta obce – projekt musí byť celistvý. Ide o to či sa pustíme do asfaltových alebo 

rozoberateľných chodníkov. 

P. Bečaver navrhol prehodnotiť výdavky v škole, prehodnotiť nájomné zmluvy, ktoré sa 10 

rokov neprehodnocovali, nájomné zmluvy za 1 € a nájsť peniaze z vlastných zdrojov. 

Starosta obce – zaradíme to do plánu rozvoja na budúci rok, oslovíme projektantov, správu 

ciest, skúsime dať žiadosť o zníženie rýchlosti na KDI do Prešova. 

P. Pazdič – urobí sa z toho uznesenie tak, ako p. Doležalová chcela alebo to len zase posunieme 

na ďalšie zastupiteľstvo? 

Starosta obce – môžeme urobiť uznesenie. 

P. Pazdič – každý sa môže vyjadriť. 

P. Peter - požiadať o zníženie rýchlosti aj na ulici k Šar. Porube. 

Po skončení diskusie k žiadosti, starosta obce navrhol hlasovanie. 

 

Návrh na uznesenie 

Uznesenie č. 184/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť o vybudovanie chodníka a dočasné zníženie 

rýchlosti na ulici k Trnkovu a žiada starostu obce zabezpečiť zaradenie výstavby chodníka   

do plánu investičnej výstavby. 

 

Prítomní: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Za: 6 Jozef Bečaver, Ján Peter, Ján Žilka, Jozef Pazdič, Ján Holoďák, Miloslav Matuščák 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

 

21.11 Žiadosť o vyčistenie vodného toku v obci Lada 

P. Pazdič žiada o vyčistenie vodného toku, ktorý priteká z obce Šarišská Poruba, v obci Lada 

je naplnený náletovými drevinami, na ktorých sa zdržiavajú nečistoty, často aj odpadky bahno 

čo môže spôsobiť vyliatie potoka pri nadmerných zrážkach alebo pri topení snehu. 

P. Peter – náletové dreviny čistí povodie, stačí, aby dali povolenie. 

P. Žilka – pri p. Szentiványimu je hrubý nános. 

Starosta obce – povodie sľúbilo, že prídu opraviť vytrhanú dlažbu, aby nevymylo cestu, aj pod 

mostom. Oslovíme Povodie Bodvy a Hornádu a budeme informovať ako to je. 

 

21.12 Žiadosť o zrenovovanie a modernizáciu kuchyne v KD 

Poslanec J. Pazdič žiada o zrenovovanie kuchyne a modernizáciu kuchynského zariadenia 

v KD z dôvodu, že súčasné zariadenie je z časti nefunkčné a zastarané. Po uvoľnení opatrení 

a zvýšenia záujmu o využitie KD na oslavy, svadby a pod. by modernizácia bola prospešná pre 

občanov obce ako aj pre obec. 
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Starosta obce – kuchyňa je v stave v akom je, sú nefunkčné plynové sporáky, treba osloviť aj 

Coop Jednotu alebo komu to patrí, nech si to aj zoberú.  

P. Pazdič – keď má Jednota spotrebiče, nevidí v tom problém. Ide o to, či sú už na vyradenie. 

Sú nefunkčné. Čo sa dá, svojpomocne urobiť.  

Starosta obce - spotrebiče vraj ľudia kupovali. Kuchynský riad patrí Coop Jednote, ktorý bol 

poumývaný a používa sa pri akciách. Je pravda, že to treba zrekonštruovať. 

P. Bečaver navrhol začať s rekonštrukciou ešte v tomto roku alebo začiatkom budúceho roku. 

Ide o to, aby sa vymenil obklad a dlažba.   

Starosta obce – môžeme to zaradiť do plánu rozvoja a pomaličky svojpomocne robiť. 

 

22. Diskusia 

V tomto bode starosta obce informoval: 

- obec podala žiadosť o nenávratný fin. príspevok na Environmentálny fond na výmenu kúrenia 

v budove obecného úradu. Je spracovaný projekt, ktorý v minulom roku neprešiel. 

- sladkosti do mikulášskych balíčkov boli dodané sponzorsky 

- od júna 2020 prebieha sčítanie domov a bytov, ktoré bude trvať do 12.02.2021. Sčítanie sa 

vykonáva výlučne elektronickou formou, obec už má vyplnené údaje o domoch a bytoch 

v elektronickom systéme.  

- sčítanie obyvateľov bude prebiehať v termíne od 15.02.2021 do 31.03.2021 výlučne 

elektronicky. Občan sa elektronicky sčíta sám alebo na kontaktnom mieste na obecnom úrade 

alebo požiada obecný úrad o asistenciu. Mobilný asistent sčítania navštívi občana 

v domácnosti a pomôže mu so sčítaním. 

- postup prác na projektovej dokumentácii na kanalizáciu: zabezpečenie mapových podkladov, 

zabezpečenie podkladov z územného plánu obce, zabezpečenie podkladov z plánovaných 

stavieb v lokalite, zabezpečenie hydrologických údajov o prietoku a kvalite vody v toku 

/recipientu/, návrh trasy stôk a miesta ČOV, pochôdzky v lokalite po navrhovaných trasách, 

zabezpečenie podkladov existujúcich sieti / vodovod, plynovod/, podklady návrhu výstavby 

rýchlostnej cesty R4. 

- P. Bečaver navrhol pri príležitosti mesiaca úcty k starším ešte do konca roka pripraviť niečo  

- poslanci diskutovali o spôsobe doručenia dohôd o kompostovaní občanom a o problematike 

kompostovania kuchynského odpadu. P. Doležalová sa opýtala, či obec neuvažovala zapojiť 

sa do výzvy cez Envirofond na vybudovanie kompostovísk. 

- P. Bečaver prečítal správu o činnosti komisie pre šport a mládež 

- p. Partilová sa opýtala či je problém dávať mliečnu desiatu deťom v škole na desiatu a nie 

k obedu, oznámila, že na hlavnej ulici sú upchaté kanály a pýtala sa ohľadom prac. náplne 

upratovačky na OcÚ. Starosta obce - upratuje sa obecný úrad, dom smútku, pred obecným 

úradom, prac. úväzok je na 4 hodiny, upratovačkou je p. Bečaverová. 

 

23. Záver 
Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zaželal požehnané a milostiplné sviatky. 

Zasadnutie OcZ bolo ukončené o 20:22 h. 

 

Zapísala: Mária Gállová      ......................................... 

 

Overovatelia:  Ján Holoďák ......................................... 

 

                 Ján Peter              .........................................                         

                 

               Ján Katica 

                      starosta obce  

 

 


